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Verksamhetsberättelse 2022
Vi kan lägga ännu ett år till handlingarna för Lurbo Ridklubb och ser tillbaka på ett år som inne-
hållit många fina stunder med hästar och medlemmar. Året har kantats av en oro kring världsläget 
och det har även medfört ökade kostnader för föreningen. Personal och styrelse har haft ett gott 
samarbete under året och tillsammans arbetat för att utveckla verksamheten och ta hand om den 
dagliga driften.  

Föreningens verksamhet
Ridskolan har haft ungefär samma antal uppsittningar per vecka som föregående år, mellan 450 
och 480 st. Vi har haft en genomsnittlig beläggning på 97 % och har sett en ökning av intresse  
för att rida privatlektioner, både på ridskolans hästar samt privatägda hästar. 
 Realgymnasiet har sin utbildning inom häst på anläggningen i ledning av ridskolans personal. 
Utöver det har vi sedan många år tillbaka ridprofil för elever från Gottsundaskolan och Valsätra-
skolan på tisdagar och torsdagar. Att kunna nyttja anläggningen med mer undervisning dagtid är 
positivt och något vi är glada över att fortsatt ha lyckats väl med. 
 Arbetet inom Lurbo Ridklubbs verksamhet drivs i enlighet med de riktlinjer som är uppsatta av 
Svenska Ridsportförbundet med målet att verksamheten ständigt ska utvecklas med trygga ledare 
som grund och att så många som möjligt ska ha tillgång till ridsport genom hela livet. 
 Verksamhetens vision är att Lurbo Ridklubb ska vara en förebild inom ridsporten avseende 
kvalitet på breddverksamhet, sportsliga framgångar, hästar och hästhållning. Vår verksamhet ska 
kännetecknas av stort engagemang, hög kompetens, skickligt ledarskap, ansvarstagande och 
god etik. 
 Klubben har under året haft ett fortsatt gott samarbetet med RF-SISU och Upplands Idrotts-
förbund i arbetet med föreningsutveckling och utbildning. Lurbo Ridklubb har som målsättning att 
vara en god förebild som arbetsgivare inom ridsporten och vi arbetar löpande med att förbättra 
arbetsmiljön. Vi har fortsatt ett pågående samarbete med SLU och Dalarnas Högskola där fören-
ingen deltar i ett projekt kring arbetsmiljö inom hästnäringen. 
 Under 2022 har vi kunnat arrangera tävlingar i hoppning och dressyr som vanligt efter att ha 
haft några år med Coronaanpassning. Antalet starter har varit något lägre än innan pandemin. 
Lurbo Ridklubb har haft lag i allsvenskan i dressyr och hoppning. Våra ponnyekipage visade  
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storform och kammade hem många rosetter. Ridskolan har också varit representerad på DM i  
hoppning för lektionsekipage som arrangerades på Uppsala Ponnyklubb i mitten av september. 
 
Exempel på aktiviteter som klubben genomfört under året:  
• Klubbtävlingar i hoppning
• Klubbtävlingar i dressyr
• Externa tävlingar i hoppning och dressyr, bl a final div 3 hoppning tillsammans med Bälinge RF 
• Läger och kurser under loven. 
• Privatlektioner
• Intensivkurser via ridskolan i hoppning och dressyr 
• Träningar för flera olika meriterade tränare i både hoppning och dressyr 
• Stallvärdsaktiviteter
• Skötaraktviteter
• Hästis 
• Programridning 
• Utbildning av hästar 
• Teoritillfällen 
• Städdagar
• Anläggningsmöten 
• Medlemsmöten 
• Ungdomssatsning
 

Personal
Personal som arbetat under 2021: 
• Alexandra Eriksson, verksamhetschef 
• Anton Eriksson, stallchef 
• Emma Ivarsen-Johansson, administration och ekonomi 
• Lisa Trillkott 
• Isabella Söderström 
• Elin Fridlund 
• Louise Halén 
• Tomas Hjelm 
• Anna Wallén 
• Unni Jirlow 
• Christina Atterby 
• Marie Hjalmarsson 
• Junie Bondesson
• Elsa Kihlström
• Emelie Ersson 
• Lycke Barck-Holst
• Sofia Sundkvist 
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Utöver dessa personer har vi även haft flera ovärderliga vikarier som hoppat in och arbetat vid behov. 
Personalen har tydliga ansvarsområden med målsättningen att hästar, elever och anläggning ska tas 
omhand på ett föredömligt sätt. De flesta som arbetar på ridskolan har varierande arbetsuppgifter där 
undervisning, stalltjänst, utbildning av hästar samt administration ingår. Majoriteten av undervisningen 
och utbildning utförs av diplomerade ridlärare. 
 Under året har vi fortsatt haft Traudi Björling (B-tränare i dressyr samt tysk beridare) som huvudträ-
nare för våra instruktörer och ridskolehästara, vilket ger en röd tråd i både hästarnas och elevernas ut-
bildning. Vi har även hunnit med några pass med B-tränare Ingrid Jerlin och haft fortbildning i hoppning 
med A-tränare Lotta Björe och B-tränare Per Dahlgren. 

Ridskolans hästar
Det har skett en del förändringar i stallet under 2022. I slutet av 2022 hade föreningen 35 hästar uppde-
lat på 17 hästar och 18 ponnyer. Under året har vi haft hästar i åldrarna 4–30 år. Föreningen har ett gott 
samarbete med Mälaren Hästklinik där vi får hjälp med veterinärvård, rehab och friskvård för ridskolans 
hästar. Hästarna skos av välutbildade och erfarna hovslagare som är godkända av Jordbruksverket.
 Under 2022 gjordes följande hästköp: Jesper, Cocos, Sigge, Freddie. Vi fick även en överraskning 
när det visade sig att Cocos var dräktig och 22 april föddes ett bedårande litet hingstföl som fick nam-
net Lurbos Luring. Han står nu i Skåne och går på lösdrift med jämnåriga kompisar. Han ägs av ridsko-
lan och framtiden får utvisa om han kommer vara en passande ridskolehäst. 
 Följande hästar har avyttrats: Akillez
 På klubbens anläggning hyrs 9 boxar ut till medlemmar som har egen häst. Många av de medlem-
mar som har sin häst på anläggningen är aktiva tävlingsryttare och bidrar i likhet med många andra som 
ideella krafter inom föreningen. 

Anläggning
Föreningens anläggning ägs av Uppsala kommun via Uppsala arenor och fastigheter AB. Vi arbetar 
ständigt med att förbättra och underhålla anläggningen efter de förutsättningar som finns tillsam-
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mans med fastighetsägaren. Under sommaren 2022 målades anläggningen. Vi monterade även 
uppvärmda vattenkoppar i utestallet vilket har blivit bättre för både personal och hästar. Verk-
samhetschef och ordförande har en löpande dialog med Uppsala kommun kring utveckling av 
anläggningen och engagerar sig för ridsporten i kommunen. 
 Föreningen hyr fortlöpande ut stallet på den gamla anläggningen till Charlotte Lif. 
 Uppsala Ridcenter AB (helägt av föreningen) har nyttjats för att arrangera externa tävlingar, 
programridningar, klubbtävlingar, lektioner, träningar och enskild ridning för våra medlemmar. 
Styrelsen har bestått av Charlotte Lif (ordförande), Hannah Eriksson, Marie-Louise Dahlberg och 
Robin Bondesson. URC AB byggde under 2022 tre uteboxar som hyrs ut till Lurbo Ridklubb för 
att kunna användas som karantänboxar eller vid kortare uppstallning. 

Hemsida och sociala medier 
Under året har klubbens Instagramkonto vuxit och det används mer frekvent för information om 
sammankomster, aktiviteter och uppdateringar från personalen. Även Facebook och hemsidan 
används för att sprida information om kommande aktiviteter samt övrig föreningsinformation. 
Klubbens eget infoblad, ”Lurbobladet” har givits ut ett par gånger under året. Tack vare ett gedi-
get ideellt arbete lanserades en ny hemsida i slutet av 2022 då den gamla plattformen inte längre 
kunde användas. 

Övrigt 
En målsättning för 2023 och framåt är att föreningen fortsatt ska bli mer hållbar och klimatpositiv 
och med miljögruppen i spetsen. Att föreningen ska vara hållbar inkluderar även fortsatt utveckling 
av våra ledare och personal, ha en god ekonomi, att arbeta förebyggande för hållbara hästar samt 
ta hand om anläggningen. Vi kommer fortsätta det viktiga arbetet med arbetsmiljö för personal och 
hästar samt att föreningens värdegrund fortsätter vara en grundläggande del i all verksamhet som 
bedrivs inom klubben. Vi ser även fram emot ett år med fler framgångar på tävlingsbanorna för 
våra tävlingsryttare under 2023.
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Ungdomssektionens styrelse 2022    

Organisation
Lurbo Ridklubbs ungdomssektion är en ideell sektion i Lurbo Ridklubb. Alla klubbens medlemmar under 26 
år ingår i ungdomssektionen. Ungdomssektionens styrelse är en styrelse inom sektionen vars uppgift är att 
planera och anordna aktiviteter för klubbens barn och ungdomar.

Medlemmar
Alla medlemmar i Lurbo Ridklubb som är under 26 år ingår i ungdomssektionen. Under verksamhetsåret 
2022 har ungdomssektionens styrelse haft elva medlemmar. Ungdomssektionens styrelse når ut till klubbens 
medlemmar via planscher i stallet, instagram @uslurbo, Lurbos Facebook-grupp samt hemsidan lurbork.se. 

Verksamheten
Vi startade året 2022 med en vitt kort-kurs i januari med många tävlingssugna deltagare. Årsmötet hölls i 
februari i form av en tacokväll där många av klubbens ungdomar deltog. Den nya styrelsen presenterade 
sig på Instagram (@uslurbo) och startade verksamhetsåret 2022 med en ny aktivitet som vi inte testat förut 
– nämligen en Mello-kväll i början på mars där vi tittade på Melodifestivalens semifinal i stallets kafeteria, åt 
gott snacks och lekte lekar. I mars hann vi även med årets första klubbtävling – en klubbdressyr med många 
fina ritter. Mars var en händelserik månad – innan den var slut hann vi även med en skötarkurs där flera av 
stallets hästar och ponnysar fick nya skötare, och en vitt kort-kurs med tävlingssugna deltagare! Vi fick även 
en ny färdigutbildad ungdomsledare i styrelsen, som alltså gått klart Svenska Ridsportförbundets ungdoms-
ledarkurs (ULK). Efter en fullspäckad och händelserik mars följde en lite lugnare april. Men en klubbhoppning 
gick i alla fall av stapeln i slutet av månaden med många fina rundor. I början av maj följde delar av USS med 
Miljögruppen till Strömsholm för ett studiebesök där vi fick en rundvandring och en genomgång av en del av 
deras miljötänk och smarta lösningar i och kring stallen. Vi hann även med en klubbdressyr med många fina 
ritter, och avslutade terminen med klubbmästerskapet i hoppning, med många fina rundor, där årets klubb-
mästare i hoppning för både privat- och ridskoleryttare utsågs.
 Under sommaren hjälpte USS till att rida ponnysarna till och från sommarbetet på Kungshamns gård, och 
rivstartade sedan terminen med ett käpphästläger i början av augusti. I augusti hann vi också med en vitt 
kort-kurs och en skötarkurs. Vi startade september med en uppskattad loppis, vilket var en ny grej vi testade 
och som vi tyckte var väldigt kul! September bjöd också på terminens första klubbdressyr, och en favorit-
hästfotografering där både hästarna och människorna poserade fint framför kameran. I oktober hann vi med 
både en klubbhoppning och klubbmästerskapet i dressyr, där årets klubbmästare i dressyr utsågs bland 
både privat- och ridskoleryttarna. Ett glatt gäng var även med i kunskapstävlingen Vi i stallet som anordnas 
av distriktsungdomssektionen (DUS) och tog dessutom hem vinsten! Vi avslutade oktober med den årliga 
och mycket uppskattade halloweenkvällen, där vi åt middag tillsammans, lyssnade på läskiga spökhistorier, 



gick spökvandring i skogen och tittade på en läskig film. I november hade var två från USS på US-konfe-
rens, där ungdomssektionsstyrelser från olika klubbar möttes och delade erfarenheter. Vi fick även ännu 
en ny färdigutbildad ungdomsledare i styrelsen då ännu en av oss gick färdigt ULK:en i november. Inför 
terminens sista klubbtävling, en klubbhoppning i början på december, hade vi tävlingsfix, där man fick 
göra sin häst eller ponny fin inför tävlingen. Självklart julpyntade vi även i stallet med knäckebröd, granris, 
julgran och tomtar. Årets avslutades med den traditionsenliga julshowen, som äntligen var tillbaka efter 
flera års uppehåll till följd av spridningen av covid-19. I år tog julshowen steget in i sagornas värld, med 
många fina och roliga akter, och en stor publik.
 Under året har flera av oss från USS också hjälpt till på läger och andra aktiviteter på ridskolan som 
inte hålls av USS, genom att till exempel hålla i teori eller hjälpa till som funktionärer på Lurings caprillicup.

Styrelsen 2021
Rebecca Andrén – ordförande  
Milla Adler – vice ordförande  
Alice Träff – ledamot   
Emma Henriksson – ledamot  
Erna Musslinder – ledamot
Greta Bonhomme – ledamot
Linn Marelius – ledamot
Nora Sandrup – ledamot
Tilda Wassén – ledamott
Isabella Andrén – suppleant  
Taiga Neimane Lindsjö – suppleant  

Mål
Styrelsens mål för verksamhetsåret 2022 var följande:
• Kvalitet före kvantitet på våra aktiviteter • Minst ett studiebesök/clinic
• Jämn arbetsfördelning • Utgå ifrån stadgarna
• Göra saker i tid • Delta i Unga styrelseproffs
• Vara med i Vi i stallet • Tätare samarbete med Miljögruppen
• Fika på alla möten
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Förvaltningsberättelse

Under verksamhetsåret 2022 bestod styrelsen för Lurbo Ridklubb av ordförande Anna Jonson, ordina-
rie ledamöter Hannah Eriksson (vice ordf), Marie-Louise Kicki Dahlberg (kassör), Annika Bergenstråhle 
(sekreterare), Lena Jonsson (repr Tävlingskommittén), Torbjörn Andersson, Monika Johansson, Helena 
Nordholm. Suppleanter var Margareta Tufvesson och Anna Michel. Ordföranden för Ungdomsstyrelsen 
(USS) Rebecca Andrén (med rösträtt), Milla Adler (repr USS), ordföranden för Uppsala Ridcenter URC 
Charlotte Lif samt verksamsamhetschefen för Lurbo Ridklubb Alexandra Eriksson adjungerades till  
samtliga styrelsemöten. 
 Sedan årsmötet 2022 har styrelsen haft 9 protokollförda möten varav fyra digitala. Styrelsemedlem-
marna har fortsatt haft olika fokusområden såsom tävling, anläggning, juridiska frågor och hållbarhets- 
arbete. Arbetsutskottet AU har fyllt sin funktion som dialogpart för verksamhetschefen kring frågor som 
rör den dagliga driften. AU består av styrelsens ordförande, vice ordförande och kassör.
 Vår förening omsätter drygt 9 miljoner kronor. Det kräver en professionell hantering i alla delar, där 
människor och hästar på Lurbo Ridklubb ska hanteras på ett tryggt och hållbart sätt av kompetent per-
sonal som trivs på sin arbetsplats. Styrelsens roll är att stötta verksamheten och samarbetet med perso-
nalen präglas av en gemensam ambition att driva en affärsmässig ridskola med social, ekonomisk och 
miljömässig hållbarhet. Det ekonomiska rutinarbetet är delegerat till personalen, som avlämnar regelbund-
na ekonomiska rapporter till styrelsen. Verksamheten stöttas även av en redovisningskonsult hos Klok 
ekonomi. Då framtiden har många variabler som kan påverka föreningens ekonomi, exempelvis ökade 
kostnader för foder, strö och el liksom behovet av fortsatt underhåll även om allt blir dyrare, så har perso-
nalen jobbat för ett överskott i bokslutet. En strategi som har rotts iland med bravur och som möjliggör en 
fortsatt sund ekonomi i föreningen. 
 Idag är det högaktuellt med ”social license to operate” för ridsporten, det vill säga ridsporten ifråga- 
sätts alltmer av allmänheten inom flera områden såsom hästvälfärd (djurrätt), trygghet i stallet (oroväck-
ande rapporter om övergrepp i ridsporten) och hästbranschen som miljö- och klimatbov. Därför är det en 
oerhört viktig ambition för oss att hela tiden hålla oss i framkant och försöka vara förebilder för en sund 
och schysst hästverksamhet.
 God hästvälfärd och hög kvalitet på häst- och ryttarutbildning är en av föreningens stora hjärtefrågor. 
På Lurbo Ridklubb godtas enbart träning av häst i enlighet med utbildningsskalan och regleras bland 
annat med hjälp av vår tränarpolicy. Det handlar om vårt ansvar för hästarnas välfärd och hållbarhet, men 
även vår uppgift att inspirera och skapa de bästa förutsättningarna för våra medlemmar för god hästhan-
tering. Under året har kompetenta och omtyckta gästtränare fortsatt regelbundet kommit till vår anlägg-
ning. De utbildar enligt den filosofi som Lurbo Ridklubb står för och som helt präglas av vår värdegrund 
Lurbo Fairness. 
 Vi är väldigt stolta över våra kreativa ungdomar i ungdomssektionen som arrangerar många aktiviteter 
för våra yngre medlemmar. Genom fortbildning arrangerade av RF-SISU och Upplands Ridsportförbund 
och föreningens aktiva värdegrundsarbete ser vi dem utvecklas till trygga ledare och goda förebilder. Ge-
nom sitt styrelsearbete utvecklas de i de demokratiska processer som är så enormt viktigt för samhället 
i stort. Av alla idrotter är det i princip bara i ridsporten som ungdomarna har ett demokratiskt inflytande i 
sin förening. I stora styrelsen har de en (1) röst. 
 RF-SISU har 2022 engagerat vuxna trygghetspersoner i idrottsföreningarna, så också hos oss där 
formen för detta är under utveckling. Vi upplever också att våra ”stallmormors” sprider en fin känsla av 
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trygghet i stallet, när de tillsammans med stallvärdarna finns till hands särskilt vid de lite grönare rid- 
grupperna. Vi är så tacksamma för dem alla.
 Under året har styrelsen, personal och ideell kraft fortsatt sitt hållbarhetsarbete för att minska verk-
samhetens miljöpåverkan. Här är Miljögruppen drivande i ett omfattande och roligt arbete i samarbete 
med styrelsen, personal och medlemmar, men även med Uppsala kommun, Hågaåns Vattenråd, olika 
länsstyrelser, Life IP Rich Waters, Ecoloop, Hushållningssällskapet, Svenska Ridsportförbundet och  
RF-SISU. Lurbo Ridklubb kontaktas ofta från olika håll i Sverige, såsom andra ridverksamheter, miljö-  
och vattensamordnare för kommuner och länsstyrelser, media och forskare som är nyfikna på vårt arbe-
te och har tagit emot flera inspirerande studiebesök. Vi upplever fortsatt att medvetenheten och engage-
manget ökar, vilket är väldigt positivt och helt nödvändigt.
 Lurbo Ridklubbs anläggning ägs av Uppsala Arenor och Fastigheter. Detta kommunala bolag hyr ut 
anläggningen till Stadsbyggnadskontoret/Idrott och Fritidsnämnden (IFN) och Lurbo Ridklubb i sin tur 
hyr i andra hand av IFN. Det finns som alla förstår mycket att diskutera med en så stor anläggning som 
vår och där tre parter dessutom har olika ansvarsområden – det har sina utmaningar. Vi är en av många 
kommunala idrottsanläggningar i Uppsala och i takt med att staden växer så det knakar, växer också 
nya behov av fler anläggningar för hälsa och fritid. Vi är ständigt med i dialogen i samhället och kommu-
nen, för att lyfta den stora samhällsnyttan som ridsport bidrar med. 
 Trots oroliga tider, så upplever vi att intresset för hästar och ridning håller i sig och fyller en viktig 
funktion för våra medlemmar.  Ovärderliga insatser görs hela tiden av ideella hjältar – tack! Två fixardagar 
har genomförts, ”11-kaffet” med en grupp äldre, fortsätter att träffas och fikar. Personalen, ungdomarna 
och medlemmar levandegör så fint och roligt ridklubbens vardag via våra sociala medier – hoppas ni har 
upptäckt det, och vår hemsida har som sagts fått ny skepnad tack vare ett hästjobb av ett par av våra 
medlemmar. 
 Som vanligt kan man inte nog understryka att det skulle ha varit omöjligt att lyckas så bra som vi  
har gjort med vår verksamhet och föreningsutveckling utan en så fantastisk personal – ni får verkligen 
ridskolan att fungera med hög kvalitet, ständig utveckling och glädje. Det är vida känt! Hoppas att ni 
känner er riktigt uppskattade och verkligen trivs hos oss.
 Styrelsen för 2023 har mycket att se fram emot. Med stabil ekonomi, hög kompetens, finfina rid- 
skolehästar, engagerade medlemmar och en modern affärsdriven ridförening i ryggen har vi ambitionen 
att fortsätta arbeta med viktiga frågor för att stärka Lurbo Ridklubb som en god förebild inom ridsporten 
och mot målen i Ridsport 2030. Under året har vi lagt upp en plan för att implementera Agenda 2030-
mål – det blir spännande. Jag säger det igen: en välmående förening är en färskvara och vi måste alla 
hjälpas åt att bidra på det sätt man kan för att både två- och fyrbenta ska trivas och må bra hos oss. 
 Med hästen och gemenskapen i centrum – go Lurbo!

Överst från vänster: 
Helena Nordholm,
Lena Jonsson, 
Anna Jonson, 
Monika Johansson

Nedre från vänster: 
Milla Adler, 
Rebecca Andrén, 
Anna Michel, 
Maggi Tufvesson, 
Tobbe Andersson, 
Kicki Dahlberg,
Hanna Eriksson

och infälld i bilden:
Annika Bergenstråhle 
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Verksamhetsberättelse från Tävlingskommittén
Under året 2022 har vi haft 5 hopptävlingar och 5 dressyrtävlingar. Förutom tävlingsdagar med 
individuella starter har vi också haft lagtävlingar i allsvenskan ponny dressyr div 2 och allsvenskan 
hoppning häst div 3.
 Hopptävlingarna hölls som 1* och 2* tävlingar i klasser från 90 cm till 1,30m för häst och i no-
vember hade vi också ponnyklasser Lätt E till Lätt B.
 Dressyrtävlingarna hölls från Lätt A:3 till Msv A:1 och i juni hade vi också Lätt A:1 för ponny.
 Efter ett uppehåll under covidpandemin är vi tillbaka på riktigt med tävlingar och som en 
uppskattad arrangör. Generellt är det ett lägre antal starter nu i de tävlingar som planeras genom 
distriktet, men vi är fortfarande en mycket populär arrangör och ser ett ökande antal starter. Våra 
två ridhus är en viktig faktor i detta eftersom vi kan ha bra underlag oberoende av väder.
 Vår tävlingsorganisation får också mycket beröm av både tävlande och våra domare/överdoma-
re, och vi jobbar ständigt med förbättringar för att göra våra arrangemang bättre.
 Inga av våra tävlingar skulle dock vara möjliga utan våra fantastiska funktionärer som ställer upp 
och gör superinsatser för klubben! Ni är alla guld värda!  

Filippa Norrman håller sig stadigt i eliten, 
bland annat i svenska U25-laget vid NM och 
Lurbos två ponnylag kniper både första och 
andraplatsen i ponnyallsvenskan div 3! 
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Resultaträkning

Föreningens intäkter 2022 2021 2020 

Medlemsavgifter  158 648 153 868 171 657 

Ridavgifter  4 486 236 3 582 400 3 644 582 

Övriga verksamhetsintäkter  3 791 129 3 481 976 2 922 406 

Bidrag  941 851 977 225 1 841 090 

Summa föreningens intäkter  9 377 864 8 195 469 8 579 735 

Föreningens kostnader

Verksamhetskostnader  2 923 234 2 484 693 2 283 202 

Övriga externa kostnader  1 659 551 1 540 975 2 318 164 

Personalkostnader  4 100 342 3 804 872 3 513 079 

Avskrivningar 312 773 269 317 352 492 

Övriga verksamhetskostnader  3 851 63 717 194 567 

Summa föreningens kostnader  8 999 751 8 163 574 8 661 504 

Rörelseresultat  378 113 31 895 – 81 769 

Resultat från finansiella investeringar

Övriga ränteintäkter och liknande resultatposter  305 – – 
Räntekostnader och liknande resultatposter  –75 –1 042 – 4 084   

Summa resultat finansiella investeringar  230 –1 042 – 4 084   
 
Årets resultat  378 343 30 853 – 85 853 

Lurbo Ridklubb 817600-7717

AJ HE MD AB LJ TA HN MJ AJ MT RA

Signaturer
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Tillgångar
 
 2022 2021 2020

Anläggningstillgångar

Materiella anläggningstillgångar
Hästar 765 511 690 616 979 804
Inventarier 64 552 112 071 205 917

Summa materiella anläggningstillgångar 830 063 802 687 1 185 721

 

Finansiella anläggningstillgångar   
Andelar i koncernföretag 100 000 100 000 100 000

Summa anläggningstillgångar 930 063 902 687 1 285 721

 
Omsättningstillgångar
Varulager mm
Varulager 109 509 123 945 138 979
 

Kortfristiga fordringar
Kundfordringar 485 713 339 202 343 916
Övriga kortfristiga fordringar 136 021 145 416 14 702
Förutbetalda kostnader och intäkter 407 371 136 570 155 818

Summa kortfristiga fordringar 1 029 105 621 188 514 436

 
Kassa och bank 2 467 091 2 388 336 21 517 075
 
Summa omsättningstillgångar 3 605 705 3 133 469 2 170 490
 
Summa tillgångar 4 535 768 4 036 156 3 456 211

Lurbo Ridklubb 817600-7717

AJ HE MD AB LJ TA HN MJ AJ MT RA

Signaturer
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Eget kapital och skulder

 2022 2021 2020

   

Eget kapital

Balanserat kapital 766 863  736 010 821 863  
Årets resultat 378 343  30 853 – 85 853  
Summa eget kapital 1 145 206  766 863 736 010
  
Långfristiga skulder
Skulder till koncernföretag 4 559  4 359 236 887  
Summa långfristiga skulder 4 559  4 359 236 887
  
Kortfristiga skulder
Leverantörsskulder 186 771  333 365 3 616  
Skatteskulder 47 802  36 725 49 945  
Övriga kortfristiga skulder 167 387  170 801 165 945  
Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 2 984 043  2 724 043 2 268 222  
Summa kortfristiga skulder 3 386 003  3 264 934 2 483 314
  
Summa eget kapital och skulder 4 535 768  4 036 156 3 456 211     

Lurbo Ridklubb 817600-7717

AJ HE MD AB LJ TA HN MJ AJ MT RA

Signaturer
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Underskrifter

Uppsala 20 mars 2023

Lurbo Ridklubb 817600-7717

ANNA JONSON

ANNIKA BERGENSTRÅHLE

MONIKA JOHANSSON HELENA NORDHOLM REBECCA ANDÉN
USS ordförande

ANNA MICHEL
suppleant

HANNAH ERIKSSON

LENA JONSSON

MARIE-LOUISE DAHLBERG

TORBJÖRN ANDERSSON

MARGARETA TUFVESSON
suppleant
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TACK TILL

vår tryckkontakt


